

《单词百科:oilfield是什么意思?oilfield怎么发音?oilfield的解释和用法》

英语单词oilfield是什么意思?oilfield怎么读?oilfield怎么发音?简答网为您整理了oilfield的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



oilfield怎么读

oilfield的读音:[lfi ld]

oilfield的意思

1、n.油田;

oilfield的双语例句

1、Drilling will continue on the site to assess the dimensions of the new oilfield.

该处的钻探工作将继续下去，以便估测新油田的面积。

2、Yuqi block is an important gas target of Tahe oilfield in Akekule arch, Tarim Basin.

塔里木盆地阿克库勒凸起北部于奇探区是塔河油区外围重要的油气探区.

3、The picture shows the oilfield of Andes Company.

图为安第斯公司油田现场.

4、Chain type long stroke pumping unit is mainly used in mid and anaphase oilfield.

链式长冲程抽油机主要是为开采中、期油田而设计的.

5、Barium is found in some oilfield brines in concentrations greater than 100 mg / litre.

在有些油田卤水中,钡的浓度大于100毫克/升.

6、The king of the oilfield is the driller.

油田的主角是钻井工.

7、Drilling condition is very complex in Tarim Oilfield, and drill pipe failure accidents often are occurred.

塔里木油田钻井条件苛刻,钻杆失效事故频繁发生.

8、Different sand carrying ratio of gravel filling is used in different well deflection and oilfield.

在不同油田、不同井斜使用不同的砾石充填携砂比,对充填系数都有着很大的影响.

9、Zhongyuan oilfield is a typical block oil gas field and its geological structure is complicated.

中原油田是典型的断块油气田,地质构造复杂.

10、Gas injection immiscible displacement has been selected to improve recovery efficiency in block of Tuha oilfield.

温五区块是吐哈油田利用注气非混相驱提高采收率的试验区块.

11、Purpose To improve the development effect of low permeability oilfield or fractured oilfield.

目的改善低渗透油田或裂缝性油田的开发效果.

12、 Combined with the theoretical research, Putaohua oilfield pilot test is proved successful.

结合理论研究在葡萄花油田现场试验,取得较好效果.

13、 It will become the leading technology in the shallow sea oilfield well drilling technology.

它将成为滩海油田钻井技术中的主导技术.

14、 Instrument selection and control system design for polymer aqua system of oilfield well simulator is discussed.

介绍了油田模拟井试验装置中聚合物溶液配比回路仪表的选型及其自动配比控制系统方案的设计.

15、 The heavy oil wastewater from Xinjiang oilfield was treated by chemical coagulation to remove silica.

以新疆油田稠油废水为研究对象,采用化学混凝除硅方法对稠油废水进行处理.

16、 So it will offer some effective technologies for the sustainable development of oilfield.

为油田的可持续发展提供技术支持.

17、 The Daqing Oilfield is one of the richest oilfields in our country.

大庆油田是我国最富的油田之一.

18、 The model has been trained and tested by the actual measured values in Daqing oilfield.

利用该模型对大庆油田实测值进行了训练与测试.

以上是简答网为您整理的oilfield怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于oilfield

的用法、oilfield的释义、oilfield

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/oilfield>